

RB-16 便携式钢筋弯曲机 手提式钢筋弯曲机 钢筋弯弧机范围4-16mm

产品名称	RB-16 便携式钢筋弯曲机 手提式钢筋弯曲机 钢筋弯弧机范围4-16mm
公司名称	乐清市威仕电气有限公司
价格	面议
规格参数	品牌: 型号:rb-16 产品别名:手提式钢筋弯曲机
公司地址	中国 浙江 乐清市 柳市镇柳翁西路331号9楼
联系电话	86 577 61786606 13968788517

产品详情

掌柜推荐

8字形铝套铝夹头铝卡子
钢丝绳钢索0.1-5mm专

¥ 75.00

hs-d2 iwiss多功能自动剥线钳
端子压接钳

¥ 38.00

a-2546b太阳能光伏连接器压线
钳mc4/mc3

¥ 140.00

机
钳

扭力扳手mc4太阳能扳手
光伏连接器箍紧专用 四角
¥ 6.80

杜邦压线钳sn-28b
棘轮式tab端子接钳 2
¥ 35.00

mc4压线钳ly-2546b太阳能光伏
压接钳 线缆
¥ 60.00

晾衣
钳

便携式钢筋弯曲机 rb-16钢筋弯曲范围4-16mm

rb-16 便携式钢筋弯曲机适用于建筑工程中,用来弯曲圆钢,螺纹钢,螺杆等.产品便于搬移.质量精良.操作既简单又安全 , 它有可调定位螺栓 , 可预设角度不用重复操作。

rb-16 electric portable rebar bender

rb-16 electric portable rebar bender (bending range:4-16mm) used for bending rebar, steel bar, steel rods etc.

型号: rb-16电压: 220v/110v空载功率: 800w/900w毛重: 16.5kg净重: 15kg弯曲速度: 4-5.0s最大钢筋弯曲直径:
16m最小钢筋弯曲直径: 4mm包装尺寸: 670*250*245mm本机尺寸: 600*170*200mm弯曲角度: 0 ° -130 ° 证书:
ce rohs

name: portable rebar bender model: rb-16 voltage: 220v/110v wattage: 800w/900w gross weight: 16.5kg net weight: 15kg bending speed: 4-5.0s max. rebar: 16mm min. rebar: 4mm carton size: 670*250*245mm machine size: 600*170*200mm bend angle: 0 ° -130 ° certificate: ce rohs

特点:

rb-16 便携式钢筋弯曲机广泛应用于钢厂, 煤矿, 铁路, 油田, 桥梁, 高速公路, 房屋建筑等各种行业中需求快速弯曲钢筋的地方. 便携式钢筋弯曲机通过调整可调定位螺栓, 能精确使弯曲钢筋角度从0-130 ° 中达到任何角度. 若下次作业时不改变定位螺栓位置, 下次弯曲钢筋时弯曲角度会相同. 接通开关后当推轴进到合适位置 (即达到可调定位螺栓确定的弯曲角度) 时, 可使开关阀手动回位, 推轴可返回. 便携式钢筋弯曲机 便于搬移, 质量精良, 操作既简单又安全.

rb-16 portable automatic portable rebar bender

feature

1. rb-16 automatic rebar bender is widely used in construction engineering for bending rebar, steel bar, steel rod etc.
2. the rebar bender with adjustable positioning bolt, can be set to accurately bend any angle 0-130 degrees preset angle for repeating the same angle bend.
3. with on-off valve, can repeating to bend the rebar to the same angle.
4. stable performance
5. high bending accuracy and efficiency

威仕电气有限公司是专业从事压线钳、剥线钳及电缆剪、网络钳、扎带枪等一系列电缆工具产品的生产和销售及研发为一体的工业企业。产品广泛应用于电子电器、信息通信、汽车电子、安全生产、航天航空、石油化工和建筑业等领域, 产品技术指标达到德国、美国、日本等先进工业国家的技术质量标准。

经过威仕人十几年的不懈努力形成了完善的销售网络，公司建立了一整套管理体系，通过了iso9001:2008国际质量管理体系认证，并获得了多家行业500强企业出具的sgs验厂报告，拥有一支高素质的集销售、生产及研发制造为一体的员工队伍，目前公司拥有硕士及以上学历10人，完善的销售流程和严谨的生产检测设备，保证给用户交付100%合格的检验产品。我们根据市场趋势不断地研发了各类新品，创建了自己的品牌“iwiss”和“crimpex”，公司以“创造高效电能！”为宗旨，立志树立“精益求精，不断进取，追求创新，勇于实践”的企业形象；目前公司的多项电动、气动、液压等产品已通过ce认证并获得了十多项实用新型专利和外观专利，70%的产品远销美国、日本、韩国、加拿大、欧洲、南美洲、澳大利亚、东南亚及非洲等50多个国家，深受世界各国和地区客户的欢迎。

iwiss electric co.,ltd is an enterprise specializing in manufacturing, marketing and r&d of electric tools, hydraulic machine, packing device, high& low voltage electric appliance and so on. the product is widely used in electronic and electric, information communication, automobile electronic, safety production, space and aviation, petrochemical industry and building industry ,. etc the qualification of most product has met the technical and quality standard of germany, the u.s., japanese and other developed countries.

with 13 years ' persistent endeavor of our people, iwiss has established a whole set of management system and has passed iso9001:2008 international quality management system , also has got sgs factory inspection report from many top 500 enterprises. we have a high quality personnel, combining sales, production and r&d, in which there are 4 people having masters ' degree, 6 with bachelor ' s degree and more than 70% have got college education. iwiss electric has wholesome selling procedure and rigorous testing process, we ensure to provide our clients with 100% satisfactory quality product. we continually develop various kinds of new product according to the market trend and have established our own brands as “ iwiss ” and “ crimpex ” . the mission of our company is ” to create high efficient power ” and we aim at establishing a company image of ” making perfection more perfect, keeping forward, pursuing innovation, be brave in practice ” ; the most electric, pneumatic, hydraulic and other product have already passed ce certification and more than 10 utility model patents. 70% of the product are sold to more than 50 countries and regions such as the america, japan, south korea, canada, europe, south america, australia, southeast asia ,africa and so on and has got popularity among various countries and regions.

办公室

样品室

产品包装

仓库

各类证书及商标注册证

看了该宝贝的人还看了

1/3

全自动电动钢筋捆扎机23950 建筑机械捆扎钢筋4-

¥ 2297.70 ¥ 2300.00

rc-25 电动钢筋剪 电动钢筋切断机 电动液压切断

¥ 2860.00

rc-25 电动钢筋剪 电动钢筋切断机 电动液压切断

¥ 2860.00

rc-32 钢筋切割机 钢筋剪 便携式钢筋剪 切断范

¥ 5000.00

本产品的品牌是iwiss，型号是rb-16，产品别名是手提式钢筋弯曲机，产品用途是弯曲建筑钢筋，种类是钢筋弯曲机，规格是4-16mm